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Consell de Barri Vall d’Hebron 
 

Data: 17 de novembre de 2023 a les 19:30 hores. 
Lloc: Casal de barri Can Travi – Avinguda de Vidal i Barraquer, 45 

 
 
Assistents:  

-Taula: Lluís Rabell (Regidor d’Horta-Guinardó), Elena Amat (Gerent d’Horta-
Guinardó) Sergi Perea (Conseller Tècnic d’Horta-Guinardó) i Raúl Ortega 
(Conseller de Barri de Vall d’Hebron).  

 

Ordre del dia: 

1. Renovació de la Comissió de seguiment i la Vicepresidència del Conseller de 
Barri  

2. Obres i projectes del barri 

3. Torn obert de paraules  

 
Desenvolupament de la sessió. Temes tractats i recull 
d’acords. 
 
El conseller del barri, Raúl Ortega, inicia la sessió i dóna pas al Regidor per començar 
amb als punts de l’ordre del dia. 
 
1. Renovació de la Comissió de seguiment i la Vicepresidència del 

conseller de Barri 
 

El conseller de barri explica el procés de renovació de la comissió de seguiment. En 
una  primera fase es fa la presentació davant del Consell de Barri, on som 
actualment. A la fase dos, les persones que es vulguin presentar a la comissió de 
seguiment ho hauran de fer mitjançant la plataforma Decidim Barcelona fins a tres 
dies abans de la propera comissió de seguiment. Un cop presentades totes les 
candidatures, en una tercera fase es fa la validació (durant el primer trimestre del 
2024), i a la fase quatre i última es farà la votació de les candidatures en el marc del 
proper Consell de Barri. Cal dir que la votació és sobre el conjunt de candidatures i 
l'aprovació és per majoria simple dels vots emesos.  
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El procés és el mateix per la renovació de la vicepresidència del Consell de Barri. 
L'única cosa que canvia és que a la fase quatre la votació i l’aprovació es fa sobre 
⅔ del total d’assistents a la sessió.  

2. Obres i projectes del barri 
 

El Regidor explica les obres que es duran a terme durant aquest mandat en el barri 
Vall d’Hebron:  

 
- Actuacions a l’entorn de la cobertura de la ronda de Dalt: L’únic tram que 

s’ha pogut cobrir fins ara són els 300 metres de la zona entre Sant Genís i 
Teixonera. L’anterior mandat hi havia el compromís de fer la segona part, des 
de l’IES Vall d’Hebron fins al carrer Jericó, uns 550 metres, però a causa de la 
pandèmia de la COVID19 no es va poder dur a terme. S’està treballant per a 
dur a terme aquest tram així com prepara el projecte executiu de la fase 
següent, que afecta els barris de Vall d’Hebron i Montbau per al proper 
mandat, consensuat, viable i de consens.  

- Llosa de la Vall d’Hebron: Es fa referència als treballs de reordenació del 
-  planejament de la MPGM per a la reordenació de l’entorn de La Llosa. Feia 12 

anys que s’havia de fer el plantejament de l’entorn. En aquest mandat s’ha fet 
el planejament de mitja Llosa. En aquest entorn es durien a terme dos 
projectes.  

• Construcció de l’edifici de Consultes Externes de l’Hospital de la Vall 
d’Hebron. És una inversió de 87,5 milions d’euros i la previsió és que el 
projecte finalitzi l’any 2026. És un projecte que s’anirà compartint amb 
el veïnat. 

• Construcció de l'edifici de l'Agència de Salut Pública, actualment situat 
a la Plaça Lesseps:  anirà a càrrec del Consorci de Salut (Ajuntament 
40% i Generalitat 60%). A mesura que es vagi portant a terme el 
projecte també s'anirà compartint de forma pública. La inversió serà de 
26 milions d'euros.  

- Mercat de La Teixonera- Vall d’Hebron: Projecte d’urbanització dels entorns 
del mercat. Amb una dotació de  2 milions d’euros, ja està aprovat i les obres 
s’iniciaran a l’octubre del 2024 i tindran una durada de set mesos. Hi haurà 
una inversió per algunes de les mancances vinculades al terra de l’interior del 
propi Mercat.  

 
 
3. Torn obert de paraula 
 
En primer lloc, el Conseller convida a intervenir a les persones que han formulat 
preguntes per escrit. Es contesten les qüestions i aclara que si no és possible disposar 
de la resposta de forma immediata, es farà arribar –si s’escau- la informació al/la 
ciutadà/da a través de les dades disponibles al full d’intervenció.  
 
Seguidament, intervé l’AAVV del Parc de la Vall d’Hebron. El seu president, Manuel 
Pérez comenta els projectes tractats en el punt anterior i recorda quines són les 
prioritats al barri, ja exposades en consells i en reunions anteriors.  
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En el marc del torn obert es procedeix a la presentació formal de les signatures 
recollides (més de 1.000) en suport a la demanda d’una Biblioteca al barri. Es lliuren 
les signatures al Regidor i la Sra. Maria Eugènia Ibañez, en representació del grup 
impulsor d’aquesta reivindicació, n’exposa els motius i els antecedents.    

 
 
Intervenció  Resposta  
Juan Carlos, veí:  
 Els carrers estan en mal estat als 

voltants de Juan de Mena.  

Regidor:  
 No fa falta esperar-se als Consells de 

Barri, per aquests temes; poden enviar 
una comunicació al Districte.  

Raquel Martin Peña i Lucia, representant 
dels Pares dels alumnes de l’escola Pau 
Casals:   
 Exposa que a l’escola li falten moltes 

reformes (finestres noves, 
actualització de la cuina). Demanen 
ajuda per canalitzar aquestes 
reivindicacions. 

 Problema de neteja als voltants de 
l’EBM L’Arquet i de l’escola Pau 
Casals.  

 Parc Rosa de Luxemburg: pregunta 
pel motiu que quedi tancat i que es 
desmunti l’espai de jocs infantils.   

Regidor: 
 Explica que hi ha un programa de 

Reforma Patis, on poden redissenyar 
els patis amb la comunitat educativa i 
també es refereix al projecte de 
climatització de les escoles. 

Gerent: 
 S’han posat amb el Consorci sobre la 

problemàtica que tenien i ja estan en 
marxa per a solucionar-ho. Tenen 
prevista una partida de 15.000 euros 
per col·locar nous jocs al pati.  

 S’està fent una renovació dels jocs 
infantils perquè siguin inclusius. 
Conseller:  

 L’aparcament de l’escola Pau Casals: 
ho tenen present i es farà seguiment 
dels temes de la neteja i del 
vandalisme (Guàrdia Urbana).   

Benjamin, veí 
 El camp esportiu de la Vall d’Hebron-

Teixonera es troba en molt males 
condicions perquè la gran quantitat 
de nens i joves facin ús de les seves 
instal·lacions.  

Gerent: 
 Aquesta setmana s’ha estat revisant 

tota la informació rebuda per part dels 
gestors després de fer-los-hi un 
requeriment. Tenen fins a finals 
d’enguany per presentar pla de 
millores i executar les accions més 
urgents.   

Sebastian Martínez, veí 
 Representant del Club de Petanca 

del Casal de la Gent Gran de la Vall 
d’Hebron. Reivindica millores per 
solventar les carències que tenen (la 
destrossa dels avisos, marcadors 
pintats i trencats...).  

 
 
 
 

Regidor: 
 Sobre els problemes de vandalisme o 

neteja indica que es comuniquin amb 
el Districte, ja que són intervencions 
que es poden fer directament amb la 
brigada.  

Francesc Xandri, veí  
 Mitigació del trànsit a la Ronda de 

Dalt. Comenta que és el barri amb 
més acumulació de contaminació i 

Raül Ortega: 
 S’ha parlat a la taula tècnica de 

mobilitat,  amb GUB s’han fet sondejos 
i durant el temps que s’ha mirat no hi 
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trànsit de tota Barcelona. Demana 
que es col·loqui un radar de tram a la 
part central de la Ronda i rectificar 
l’entrada de la Ronda, així com 
mesuraments de la qualitat de l’aire i 
de soroll.  

 Al carrer Jorge Manrique fa anys que 
hi ha un senyal horitzontal que està 
malament, que provoca circulació en 
contra sentit.  

ha hagut incidents en cotxes en contra 
sentit.   

 Francesc, veí 
 Existeix un control de qualitat 

d’obres per part de l’Ajuntament? 
 Demana una rampa, ja que a 

partir de les onze de la nit 
l’ascensor no funciona.  

 Carrer Jorge Manrique: molts 
carrers van en contra sentit. S’ha 
de canviar la senyalització.  

 Existeix control de qualitat en les 
obres. 

 Es prén nota.  

Joaquin Cama, veí 
 Demana transparència al govern del 

Districte. I demana una entrevista 
amb els tècnics que li van obrir els 
dos expedients a la seva comunitat 
de propietaris.  

 Es prén nota. 

Cristina Martínez, veïna  
 Davant del carrer Juan de Mena 25, 

hi ha moltíssimes rates matí i tarda.  
 La rotonda ha quedat estranya i té 

molta problemàtica. 
 Han tret un contenidor de rebuig al 

carrer Juan de Mena amb Pere 
Mariana.  

Conseller de barri: 
 Es prén nota del tema de las rates. 
 Es mirarà el tema de la Rotonda i del 

contenidor.  

Javier Arroyo, veí 
 Planteja que el seu gos va patir l’atac 

d’una gossa i que s’ha intentat 
denunciar amb la GUB, però no 
deixen fer la denúncia.  

Regidor:  
 Tota aquesta problemàtica ha estat 

escoltada per la policia de barri i es 
farà el seguiment corresponent.  

 
La sessió del Consell de Barri finalitza a les 21:00 hores. 
 
El contingut de la sessió es pot visualitzar sencer a través de l’enllaç: 
https://www.youtube.com/watch?v=3TVe5aKcs9k&t=221s  
 
 

https://www.youtube.com/watch?v=3TVe5aKcs9k&t=221s

